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Vergadering platform Ruimtelijk Domein 

16 februari 2023 
 

Bijeenkomstimpressie door Marcel Blind, wethouder van Olst-Wijhe 
 
 
“Op een frisse donderdagochtend mocht ik 
vanuit Boskamp - waar ik woon - via ons 
mooie Sallandse platteland naar “buurman” 
Raalte voor mijn eerste vergadering van het 
platform Ruimtelijk Domein van VNG 
Overijssel. De eerste keer lukte het mij 
agenda technisch helaas niet. Eenmaal 
aangekomen bleek dat dit keer enkele andere 
collega’s niet gelukt was om aan te schuiven. 
Zo gaat dat nu eenmaal in ons drukke 
bestaan.  
 
Keuzes, keuzes, keuzes.  
 
Nu zijn we als bestuurders gewend om 
agenda’s met beslispunten af te werken, al 
dan niet geholpen door van (gemeente)huis 
meegenomen annotaties. Vandaag echter niet. Dat past niet bij dit overleg waarin informatie 
halen en brengen evenals elkaar ontmoeten centraal staat.  
 
Vandaag startten wij met terugkoppelingen en bijpraatmomenten. En dat dit nuttig en 
interessant kan zijn bewees Liesbeth Grijsen. Zij koppelde terug uit de VNG-commissie 
RWM (Ruimte, Wonen & Mobiliteit) over wat er in het landelijke speelt en welke keuzes er 
gemaakt moeten worden. Hetzelfde mocht ik doen vanuit de commissie EKEM (Economie, 
Klimaat, Energie & Milieu), waarvan ik sinds december deel uitmaak. Ook is collega-
wethouder Claudio Bruggink van Hengelo lid van deze commissie.    

 
Wat mij betreft heeft de oproep 
vanuit VNG Overijssel om ons 
aan te melden voor de diverse 
commissies niet alleen 
bestuurders in het landelijke 
netwerk opgeleverd, maar 
gebruiken we het hele 
Overijsselse netwerk van 
bestuurders ook om input op te 
halen en om de informatie uit 
de VNG-commissie vervolgens 
weer mee te delen. Het platform 
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is hiervoor zeer geschikt. Dank aan André Schuurman en Lucas Mulder voor hun aanbod om 
af en toe mee te lezen en te denken op de EKEM-thema’s.  
Vanuit Twente werd Jaimi van Essen unaniem aangewezen. (“Hij weet alles….”). Van je 
collega’s moet je het maar hebben Jaimi! Hier had jij even geen keuze   
 
Er werd veel gesproken over ons platteland en over wat daar speelt. Voor mij is het 
Provinciaal Programma Landelijk Gebied (PPLG) geen gesneden koek. Wat mij opviel is dat 
ook hier weer de leefwereld versus de systeem wereld speelt. De overheid loopt in 
beleidsmatige zin voor op de inwoners. Die worden daarom vaak overvallen. Althans zo 
ervaren ze dat. Ze horen dat wat staat te gebeuren (veranderen) steevast als laatste.  
 
Participatie lijkt het toverwoord te zijn, maar is dat meestal niet, zo klonk het. Ik vond het een 
mooi gesprek toen het ging over “We moeten als overheid meer oog krijgen voor het 
belevingsproces van de inwoner bij al die veranderingen. We vergeten de impact op 
inwoners en de snelheid waarmee in hun ogen de wet- en regelgeving verandert” zo klonk 
het.  
 
Qua stikstofreductie-aanpak en 
energietransitie kunnen we hiervan 
leren. We moeten zorgen dat we eerder 
bij de inwoners op de lijn komen en 
beter uitleggen wat er aan zit te komen 
én welke keuzes nog gemaakt moeten 
worden. Denk daarbij aan de 60/40 
discussie als het om wind en zon gaat. 
Dat netcongestie en de 
maatschappelijke kosten hier direct 
verband mee houden. Maar ook “van 
het gas af” is zo’n onderwerp.  
 
Keuzes, keuzes, keuzes…..  
 
Ik wens ons allen veel succes toe met het maken ervan.” 
 
 


